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Sme už nejaký čas po stretnutí Biden-Putin a môžeme zo spätného pohľadu rozobrať dopady tejto
konferencie. Takže začnem tým najočividnejším. Rusko má úplne suverénnu zahraničnú politiku
preto, že robilo vlastnú globálnu politiku a jeho denná a reálna domáca politika je v tesnom závese.
Dodávam, že Slovensko o niečom takom po rozdelení ČSFR môže len snívať.

Prečo to tvrdím?

Potom, čo sa globálne zákulisie (GP) rozhodlo zbaviť sa svojho nástroja t.j. anglo-amerického močiara
s centrálou v Londýne (to bolo vždy plánom, otázka bola len kedy a ako) sa elity v USA a vo VB
rozštiepili na GP a jeho vplyvovú sieť, močiar a jeho prisluhovači a skutoční patrioti a ich spojenci.
Momentálne patrioti a GP sú situační spojenci a oni naplánovali a pretlačili konferenciu Putin-Biden
s tým, že močiar nemal inú možnosť, ako dohodnúť sa s Ruskom, lenže veci nešli tak, ako si zvykli.
Lebo na tejto konferencií USA v podstate uznali Rusko za suveréna a de facto nadradenú veľmoc,
toto sa samozrejme močiaru nepáči, preto zorganizoval provokácie a vydal pokyn na to, aby sa začal
robiť rámus napr. provokácia s loďou v Čiernom mori a ruská odpoveď na britské činy urobili z Britov
klamárov, výkriky vedenia EU kvôli Navalnému a reči Korčoka a Zuzky zo smetiska o bieloruskej
opozícií. Lenže Rusko aj v najhoršom prípade to môže ignorovať naplno spôsobom „psy štekajú,
karavána ide ďalej“ a v najlepšom udrieť tam, kde to tejto čvargu najviac zabolí.

Ďalšia vec je, že riadenie GP kvôli zákonu času (ktoré z veľkej časti vytvorilo aj patriotov) a vyčíňaniu
močiara sa rozkladá neuveriteľne rýchlo.
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A čo teraz a čo s nami?

Kontrolné mechanizmy a riadiace štruktúry, ktoré ľudstvo držali v nevedomosti a bránili v našom
rozlete kvôli mocenským bojom elít zaniknú prakticky zo dňa na deň, a toto predstavuje vážny
problém, lebo väčšina ľudstva nebude vedieť, čo má robiť. Ide totiž o to, že cirkvi kvôli nadutosti
vedenia zanikajú, akademické inštitúcie, ktoré predstavovali skôr žabu na prameni, ako samotný
prameň vedomostí, kvôli lockdownom zaniknú, lebo sa znefunkčnili a stali sa zbytočnými (ich funkciu
prevezmú online kurzy a samo-štúdium) a súčasný finančný systém, ktorý zas obsluhuje tak vojensko-
priemyselný komplex ako aj drogové zoskupenia zanikne (financovanie a profitovanie z vojen a
obchod s drogami začnú byť problematické).

A my t.j. naše malé, ale strategicky dôležité Slovensko bude musieť budovať svoje vlastné riadiace
štruktúry prakticky odznova (našťastie Ficova činnosť pri vytváraní paralelných štruktúr je dobrý
základ na to t.j. proces bude pomerne rýchly) a tieto štruktúry budú naviazané rovnakou mierou na
české, ako aj na maďarské riadiace štruktúry. Otázkou je len charakter týchto štruktúr, ale vzhľadom
na to, že veľká časť GP nezmenila svoju morálku, tak si pripúšťam mierny optimizmus. Dôvod môjho
tvrdenia je jednoduchý. Riadiace štruktúry GP a močiara, ktoré sú závislé od inštrukcií a peňazí sú v
už v rozklade, (u nás kvôli Matelkovi a vo svete zas aj kvôli zákonu času a bordelu v USA) a totálne
sa rozložia po tom, čo v USA začnú prebiehať čistky a u nás Matelko vynesie na svetlo sveta
kompromat (je toho dosť na každého a Matelko je pomstychtivý) t.j. liberál-fašistická čvarga na čele
so Zuzkou zo smetiska sa majú na čo tešiť (a nielen oni). Samozrejme netreba zabúdať ani na
genocídu páchanú Západnými farmaceutickými firmami, lebo zdravotné poškodenia a následná smrť
dosť veľkého počtu obyvateľstva spolu s neplodnosťou preživších očkovania vyvolá gigantické zmeny
v spoločnosti. Skratka, tento systém tak či onak skončí.
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